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3 november 2016 

 

Geacht college, 

  

De Brabantse VVD en de Provincie Noord-Brabant erkennen de Brainport regio al langer als de belangrijke 

economische motor van Brabant. Deze week zijn er in de Tweede Kamer belangrijke stappen gezet om dit 

belang ook nationaal te formaliseren.  

 

Op 20 september 2016 is door het Kabinet in de miljoenennota, 10 miljoen euro toegezegd voor cultuur (DDW) 

en onderwijs (International school) in de Brainport regio.  Op 27 oktober is in de Tweede Kamer een motie 

aangenomen, welke de Brainport regio aanmerkt als economisch kerngebied in aanvulling op de Noordelijke en 

Zuidelijke randstad. En op 1 november is in de Tweede Kamer ook nog een motie aangenomen, die oproept de 

Brainport regio de status van Mainport toe te kennen.  

 

De uitwerking van de actie-agenda voor de Brainport regio wordt nu verder ter hand genomen. Het ministerie 

van EZ gaat hierover het gesprek aan met de Brainport Regio en de Provincie Noord Brabant. Dit is toegezegd 

door Minister Kamp. 

 

De Brabantse VVD is van mening dat voor een goed leef- en vestigingsklimaat een integraal pakket aan 

voorzieningen nodig is in de Brainport regio. Dit betreft in ieder geval de regionale economische ontwikkeling. 

 

Het is voor de Brabantse VVD evident en ook wenselijk dat de Provincie, als verantwoordelijke bestuurslaag 

voor regionale economische ontwikkeling, een actieve rol in dit proces pakt. Wij hebben hierover de volgende 

vragen: 

 

1) Hebben GS kennisgenomen van de toezeggingen, aangenomen moties en besluiten?  

 

2) Welke kwalificatie geven GS aan deze toezeggingen, aangenomen moties en besluiten? 

 

3) Is de Provincie gesprekspartner bij de gesprekken tussen het Ministerie en de Brainport regio ? Zo ja, in 

welke hoedanigheid is zij hierbij betrokken?  

 

4) Welke rol(en) zien GS in het proces, om te komen tot een actie-agenda voor de Brainport  regio?  

 

5) Zijn GS bereid om in navolging van het Rijk, de Brainport regio binnen het Provinciaal beleid een aparte 

status te geven?  

 

 

 

Namens de VVD Statenfractie Noord-Brabant,  

 

Tim Kouthoofd 

Karel Burger Dirven 

 

 

 


